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 PROTOKÓŁ nr XLI/2018 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia 5 kwietnia 2018 roku 

w sali remizy OSP w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 14
00

, godz. zakończenia 15
30 

Na 15 radnych obecnych na sesji 14 radnych 

Obecni na posiedzeniu:  

1. Radny Powiatowy – Tomasz Jeziorski  

2.Wójt Gminy – Bogdan Sośniak    

3. Skarbnik Gminy – Zbigniew Kowalik  

4. Sekretarz Gminy - Jerzy Szyja 

5. Radca Prawny – Wanda Balas  

6.  Przedstawiciel Izby Rolniczej – Halina Szyjka 

7. Sołtysi  wg listy obecności załączonej do protokołu 

8.. Radni wg listy obecności załączonej do protokołu 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołu   z poprzedniej  sesji  

4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami  

5. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie na 2018 rok  

b. zmian w Wieloletniej Prognozie  Finansowej gminy Opatów  

na lata 2018-2022    

c. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu  

d. podziału gminy Opatów na stałe obwody głosowania i ustalenia ich numerów, 

granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych 

7.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

8. Sprawy bieżące  

9. Zakończenie XLI zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów.
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Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Witold Łacny , powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 

Ad-2.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy do porządku obrad dodać punkt dot. 

Powołania Komisji uchwał i wniosków” 

Radni nie zgodzili się na  dodanie takiego punktu do obrad. 

Proponowany w Postanowieniu  porządek obrad został przyjęty jednogłośnie bez 

zmian.  

Ad-3. 

Protokół z sesji Rady Gminy z dnia   7 marca  2018r  został  przyjęty jednogłośnie, bez 

uwag 

Ad-4 i Ad-5. 

Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności  gminy – 

- kanalizacja sanitarna w Iwanowicach Dużych – budowa po dwóch kwartałach 

wyczerpała zakres ponad 40% naszych oczekiwać, nie ma na dzień dzisiejszy żadnych 

opóźnień, czynimy również starania o kompleksowa odbudowę drogi po kanalizacji . 

na następnej sesji będą znane jakieś szczegóły, 

-mamy zaangażowane dwa przedsięwzięcia z ochroną  niskiej emisji – związane z 

solarami i urządzeniami fotowoltaicznymi , 

- kanalizacja sanitarna w Opatowie i Iwanowicach Małych (na trzy ulice)  – 

rozpoczęła się dopiero teraz procedura oceny formalnej 

- program usuwania azbestu – II etap – na razie jest mało wniosków, na dzień 

dzisiejszy jest 68 wniosków – do końca kwietnia trzeba złożyć wniosek do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.  

- złożony wniosek na ul. Posadówka, do końca kwietnia powinno się zakończyć ocena 

wniosku  

- zmiany w ordynacji wyborczej, wiele zmieniły  w przygotowaniu wyborów i ich 

przyprowadzeniu    

- zmiany w ustawie o ochronie danych osobowych , w związku z tym musza być 

podjęte w gminach działania wynikające ze zmiany tej ustawy  
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Wójt przypomniał o imprezach kulturalnych zaplanowanych na bieżący rok: 

- 1 lipca 2018r – 100-lecie OSP w Złochowicach 

- 19 sierpnia br.  dożynki gminne w Złochowicach  

- Nordic walking w Iwanowicach Dużych  

- rekonstrukcja na Górze Opatowskiej we wrześniu 

- obchody bitwy pod Mokrą  

- 11 listopada br. obchody 100-lecia Odzyskania Niepodległości. 

Radny Piotr Rojszczyk – czy będą dalsze etapy usuwania azbestu? 

Wójt Gminy odpowiedział, że program ten jest rozplanowany na III etapy. 

Ad-6.  
 

Podjęcie uchwał w sprawach:  

- zmian w budżecie na 2018 rok - Wyjaśnienia do projektu budżetu radni otrzymali 

na piśmie:  
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Radny Andrzej Zalski – zapytał  o 2000 zł, które mamy przekazać Powiatowi  na 

zakup autobusu dla  Warsztatów w Hutce, uważa, ze Powiat powinien zwrócić się o 

pomoc do Państwa, ponieważ Rząd przeznaczył odpowiednie środki dla 

niepełnosprawnych ,  

Gmina wydaje 2000 zł na realizacje zadania Powiatu, a Stowarzyszenie „Nasza 

Szkoła” występowała o środki na zakup pieca do szkoły ( budynek jest własnością 

gminy) i nie było na to pieniędzy, Stowarzyszenie samo musiało się z tym borykać. 

Teraz potrzebne są pieniądze na dach, który cieknie i powoduje uszkodzenia budynku 

i straty z tym związane. Na to tez pieniędzy nie ma. A zadanie Powiatu tak szybko się 

dofinansowuje.  

Radny Powiatowy Tomasz Jeziorski – powiedział, ze Powiat skorzystał z takiej 

pomocy od Rządu, ale to i tak nie wystarczyło. Pozostałe gminy z Powiatu  

pozytywnie się ustosunkowały do tej sprawy i wspomogły zakup tego autobusu. 

Poprosił aby chociaż tymi  2 tys. zł pomóc. 

Radny Andrzej Zalski – nie neguje tego, ze gmina pomaga , bo tym ludziom się to 

należy, ale to jest zadanie Powiatu i to Powiat powinien to realizować, gmina nie ma 

pieniędzy na swoje wydatki a daje lekko Powiatowi. Starosta wyręcza się gminami, 

kogo stać to niech daje.  

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Finansów Leszek 

Biernacki – na komisji padło wiele propozycji pomocy, ale komisja pozytywnie 

zaopiniowała właśnie kwotę 2000 zł. 

Radny Dariusz Zając – popiera radnego Andrzeja Zalskiego , ale uważa, ze to bardzo 

trudna sprawa, bo trudno wywarzyć co ważniejsze, tym osobom naprawdę trzeba 

pomóc.  

Radny Stanisław Grzyb -  Powiat występuje o pomoc i gmina pomaga, ale jak gmina 

potrzebuje pomocy, to nawet nie ma bardzo wpływu na charakter ani wysokość 

pomocy. Nie ma odwrotności, nie ma współpracy. 

Przewodniczący RG – zauważył, ze w niedługim czasie będzie potrzebne wsparcie 

Powiatu odnośnie kompleksowego  remontu drogi w Iwanowicach po budowie 

kanalizacji i zobaczymy wtedy co z tego wyniknie.  

Uchwała Nr 185/XLI/2018 w sprawie zmian w budżecie na 2018r została podjęta 

jednogłośnie 

 



5 

  

b. Uchwała Nr 186/XLI/2018 w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie  

Finansowej gminy Opatów  na lata 2018-2022   została podjęta jednogłośnie 

 

c. Uchwała Nr 187/XLI/2018 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu  

  została podjęta jednogłośnie 

 

d. Uchwała Nr 188/XLI/2018 w sprawie podziału gminy Opatów na stałe obwody 

głosowania i ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji 

wyborczych 

Przewodniczący RG zapoznał z pozytywną opinią Komisarza Wyborczego.  

Uchwała została podjęta 13 głosami za i 1 głosie wstrzymującym.  

Ad- 7.  

Nie zgłoszono zapytań  i interpelacji.  

Ad- 8 

Sprawy bieżące: 

- pismo mieszkańców Krzepic, którzy maja posesję w Zwierzyńcu – pismo na 

posiedzenie Komisji Porządku Publicznego, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska.  

-pismo ze Szkoły Podstawowej w Węglowicach o pomoc finansowa – pismo do 

przedyskutowania  na Komisję  Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  

Radny Powiatowy – odbył się przetarg na łatanie dziur na drogach powiatowych,  

-  Powiat otrzymał cesje na drogę Wilkowiecko-Kłobuck  

- odnośnie zwalczania barszczu Sosnowskiego – pismo w tej sprawie zostawił w 

Sekretariacie Urzędu.  

 

Radny Andrzej Zalski – barszcz Sosnowskiego to bardzo ważna sprawa, zagraża 

zdrowiu i życiu mieszkańców.  

Radny Jan Ślusarczyk – pożar traw w  rowie w Iwanowicach Małych i wzywa się straż 

z Wilkowiecka a nie z Iwanowic Małych, były ustalane stawki za godzinę akcji , kto 

rządzi tymi strażami, nie rozumie tego, po ustaleniu stawki straże będą wyjeżdżać do 

akcji na wyścigi, bo to jest zarobek? 

radny Piotr Rojszczyk- czy można otworzyć bramę przy tej remizie w trakcie sesji, 

żeby tam można parkować  
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Pan Tomasz Jeziorki – jak wyschnie trawnik po zimie brama będzie otwierana 

Sołtys wsi Wilkowiecko Jerzy Grzeliński – OSP Wilkowiecko jest w systemie, w 

tamtym roku wyjeżdżali do akcji 65 razy i nikt nie brał za to pieniędzy, OSP 

Wilkowiecko ma odpowiedni sprzęt i nikt do kieszeni pieniędzy nie bierze.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o obowiązku składania oświadczeń 

majątkowych do końca kwietnia.  

Ad-9 

Wobec zrealizowanego porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady Gminy  zamknął  

XLI zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

Protokołował 

Stanisław Kauf  


